
TURISTIE KA ZAJEDNICA OPCINE FAZANA
ENTE PER IL TURISMO DEL COMUNE DI FASANA

i'

43. istarske divizije 8, 52212FaZana, Hrvatska
tel: +385(0)52 383727 fax: +385(0)52 383728 e-mail: info@infofazana.hr www.infofazana.hr

ZAPISNIK

s 13. redovne Sjednice Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Op6ine FaLana koja je odrLana
28. srpnja 2022. godine s podetkom u 9,30 sati u prostorijama Op6ine FaLana,43. istarske divizije
8,FaLana.

PRISUTNT dIANOVT:
- Radomir Kora6 - predsjednikTzo FaLana
- Roland Cinkopan
- UroS Martinovi6
- Ivan Tekovii
- Sandra Ne5ovi6
- Mihaela Bilii

ODSUTNI dIANOVT:
- Damir Koste5i6
- Tereza Kesovija Lupetina
- Goran Peru5ko

OSTALI PRISUTNI:
- BarbaraPuLar - djelatnica Turistidkog ureda
- Melita Perokovii - direktorica Turistidke zajednice

Predsjednik TZO FaLana pozdravio je prisutne. Zatimje konstatirao da Sjednici prisustvuje 6 od

9 dlanova Turistidkog vijeia te da Vijede mole pravovaljano donositi odluke. Za zaptsnidarku

predlaZe Barbaru PuLar, Sto su prisutni usvojili.

ilanovi Vijeia su uz poziv dobili i sljedeci

Dnevnim redom:

1. Usvajanje Zapisnika sa 12. Sjednice Turistidkog vije6a
2. Prijedlog promjene Financijskog plana Turistidke zajednice Opiine FaLana 2a2022.

godinu s promjenama aktivnosti
3. Odluka o sudjelovanju na turistidkim sajmovima 2023. godine
4. Odluka o sufinanciranju boriladkog kampa odrLanog od 6.6. do 12.6.2022. godrne u

kampu Bi village, Industrial Project-a
5. Odluka o sufinanciranju Policijske uprave Istarske Zupanije u rje5avanju statusnih pitanja

stranaca
6. Odluka o sufinanciranju manifestacije povodom 50 godina NK Valbandon
7. Razno



Predsjednik TZo Faaana pita prisutne i.maju li primjedaba ili dopunu Dne'nog reda. Buduii da senitko nije javio zarijed, predsjednik daje na glasanje f,..aroz.nr D1e'ni red.

ilanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljedeci nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je,,za;,; gospodin Roland cinkopan glasao je..za,,;gospodin
Uros Martinovid glasao. je_,,4a"; gospoda sandia Nesovii glasala ii ,,ru::;gospoau Mihaela Biliiglasala je ,,2a"; gospodin Ivan fet<ovie glasao je,,za,;.-

Zakljuiak: Dnevni red jednoglasno je usvojen.

AD 1.)
Zapisnik s 72' Sjednice- dlanovi Vijeia dobili su uz poziv za Sjednicu. predsjedn ikTZo Fazanaupitao je prisutne imaju li primjedabu nu zapisnik. s tbzirom ,ru to du se nitko nije javio zarijed,predlaZe da se Zapisnik s 12. Sjednice usvoji.

clanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,za;'; gospodin Roland cinkopan glasao je ,,2a,,; gospodinUroS-Martinovii glasao. je-,,2a"; gospoda sandra Nesovii glasala ii ,,ru7; [ospoda Mihaela Bilicglasala je ,,2a"; gospodin Ivan fet<ovie glasao je ,,2a,,.

Zakljuiak: Zapisnik s 12. Sjednice Turistiikog vijeda jednoglasno je usvojen.

AD 2.)
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi perokovii.
Gospoda Perokovi6 pojasnila je prisutnim dlanovima da je razlog zasto predlaZe prijedlog
promjene Financiiskog plana Turisiidke zajednice opiine FaLana za2022. godinu s promjenamaaktivnosti je taj .ier su se desile neke neilanirane 

'zbog.zakonskih 
promjena i zbog ostvarenjaveieg prihoda od inicijalno planiranih. obzirom da , uklliko se desi da je raztika izmedu plana ircalizacije ve6a od 5o/o, zakonnalaLe da_tijela TZ usvoje promjene. porei toga, ukoliko ne bismoizvrsili korekciju i usmjeruili vi5ak sredstava u aktivnosii ti;.t o- goai*,"ir,.1.ro, sredstava unarednu godinu bio bi visestruko visi od zakonomdozvorjenog.

Najveia korekcija u stavci prihodi je u dijelu turistidke."pristojbe koju pausalno placajuiznaimliivadi privatnog smjestaja. vlaia RH j; donijela krajern ,ribr;u oa.eauu da se ona ovegodine plaia u punom iznosu prema Zakonskim odredbama. obzirom da se turistidka pristojbazbog korone proteklih godina placalaumanjenom iznosu, u vrijeme donosenja Financijskog plananije bilo moguie predvicljeti situaciju s koionom te je Siupstina donijela ojluku da se za 2022.Planiraju prihodi umanjeni za pladanie- pausala ,i po^o"re krevetl. primjenom te odredbe,prihodi TZ-ase poveiavaju za7OO.000,00 kuna.
Gospodin cinkopan upitao je koliko je planirano noienja kod subjekata koji plaiaju pristojbu poostvarenim noienjima, jer smatra d,ate se i tu ostvariti veii broj nodenja i'samim time i dodatniprihodi.
Gospoda Perokovid odgovorila je da je bilo planirano 5Yo manje noienja u odnosu na 2019.godinu.
Gospodin cinkopan je mi5ljenja da bi trebalo i tu stavku povedati, jer je ve6 sada booking zasrpani i kolovoz narazini2}lg.,eventualno mogu nastati problemi u.r:nu i listopadu.
Predsjednik TZo FaLana miSljenj a je da se sadeka i naknadno po potrebi napravi jos jedna
korekcija i Rebalans Financijskog plana.
Gospodin Cinkopan upitao je na koji nadin je moguie potroSiti ta dodatna sredstva, odnosno, dali je moguie da se krene s realizacijom ove, a plati ,tj.a... godi,e?



Gospoda Perokovi6 odgovorila je da nije mogude, jer pla6anje ide temeljem raduna koji se izdaje

[o oturq.noj aktivnosti. ut otii.o se to ne dJsi, sredsira se ne mogu evidentirati kao realizirana'

ve6 se moraju prenijeti u narednu godinu'

Gospodin Cinfopan uptao je Sto se mislilo pod cikolturizam

Gospoda perokovi6 odgovorila je da se pod time misli na odrzavanje postoje6ih biciklistidkih

staza.Informirala je piisutne dianove ai ee se s tom aktivnosti podeti u petak' Pored toga

pr.JtuZ. tematrzacijuiturui da bi bilo dobro na jednom dijelu napraviti odmori5te'

predsjednik rzo FaLana informirao je prisutni dlanove da se ve6 vise od godinu dana planira

dokumentacija irride pjesadko-bicit<tistiot<e staze do kampa Pineta, -odnosno 
do spoja s

vodnjanskom setnicom. 6bri.o* da na dijelu trase.postoje nerasdi5deni vlasnidki odnosi, projekt

predvida da se dijelom staze ulazi u sadasnji morski prostor.
'Gospodin 

Cinkopan upitao je da li projekt staze prolazi ispod kampa Pineta

predsjednik TZo FaLana oigovorio jL da stazaprolazi ispod restorana koji se nalazi na obali, ali

nije u funkciji.
Gispodin Cinkopan upitao je da li ima mjesta ispod restorana za stazu

predsjednik rzo Fiiaru odgororio je da 6e se napraviti, te da se nije moguie iskoristiti stazu

koja ide uz kamP, jer se radi o cesti.

Gospoda perokovid fojasnila je prisutnim dlanovima prijedlog za pjesadku stazu u nastavku

Staze Antonia Smaregiiu. Nui.., dogouotno s Op6inom, paralelno s izr-adom pje5adke staze

;r;;, pineti, ona bi se tematizirala i oflemenila sadiZajima pod naslovom-,,Hodam i ditam"'

Autorica ovog projekta je gospoda Gorka Ostoji6 Cvajner. Sustina je da bi se tehnikom mozatka

napravili razni simboli Fazane kroz njenu 2000 godina-staru i znanu povijest. Budu6i da se iztada

p:.suer.. staze planira sljedede godine, a za izladu mozaidnih modula treba odredeno vrijeme'

predlaLeda se u.Jou. iodine-izradi dio njih, koji bi se nagodinu ubacili u strukturi pjesadke

staze.
predsjednik TZo FaLana rekao je da izrada staze za narednu godinu jos nije sigurna i da bi on taj

dio piebacio za sljededu godinu, a predloZio da se taj dio sredstava iskoristi u druge namjene'

Spomenuo je prisustvo iZnadaj masiinarstva na podruo.lu opdine i predlaZe da se ove godine

napravi nesto u smjeru prezentacije maslinarstva. PredlaZe da postoji moguinost da se negdje

napravi npr,,Ku6a maslinarstvao'.

ooaao iei aa treba dodatno urediti plaze. Da su naplahi Djedje igraliste ljudi jedan na drugome,

a u moru su kao u bazenu.

Gospodin Cinkopan upitao je kako se to planira napraviti i da li Opiina ima koncesiju za Sirenje

plale?
bredsjednik rzo FaLana odgovorio je da opdina ima koncesiju na plaLe od MUP-ovog

odmaralista u valbandonu do ku-pu pinete, ali se ne moZe ni5ta raditi ako se ne dobiju sredstva

od EU fondova, a za to je potretno napraviti projekt i ishodovati dozvolu, a sve to se neie

realizirati priie 2024. godine.
predsjednik TZo Faiana svakako je misljenja da se treba ipak i6i u prezentaciju maslinarstva te

da trlba stupiti u kontakt sa maslinarima sa naseg podrudja i predloZio za to prostor vatrogasnog

doma.
Gospodin Cinkopan pozdravio je ideju te predloZio da se sjedne sa Nadelnikom i napravr

dugorodan plan' , : ,- -^ )--x^::^^ : -^--^- .

Gospoda perokovii predloZila je da se maslinarstvo umreZi s jo5 nekim sadtLajima i napravr

kulturna ruta koja 6i prezentirati maslinarstvo od doba Rima do danas' Dijelom moae biti na

otvorenom - rimska viia, rimski potopljeni mol, maslinik Djedje igrali5te., a dio u zatvorenom kao

interpretacijski centar. Smatra Au j. tr" to potrebno povezati, osmisliti pridu i na suvremeni

nadin prezentirati. Svakako se slaZe da je Fazini potreban muzej ski prostor te je upitala da li se u

neko skorije vrijeme moLe radunati na neki zatvoreni prostor.

Gospodin Tekovi6 nadovezao se na pitanje gospode Perokovid i rekao da bi bilo jako dobro

napraviti idejni projekat, jer ukoliko su ide3ni piojekti pripremljeni realizaciia bi isla relativno

brio tmogla bi se povudi dodatna sredstva'



\

Predsjednik TZO FaLana sloZio se s prijedlogorn i zamolio gospodu Perokovii da u
Financijskom planu stavku Razvoj pje5adke staze preimenuje u stavku razvoja i prezentacije
maslinarstva.

Gospoda Perokovic predloZila je da radni naziv za projekt o povijesti rirna i maslinarstava bude
Projekt valorizacije maslinarstva i maslinovog ulja od Rima do danos.

Gospodin Cinkopan upitao je za stavku sredstava koja se planiraju ulagati u promo kampanju TZ
FaLane.
Gospoda Perokovii odgovorila je da je to vei odradeno prije podetka turistidke sezone po
tada5njem dogovoru, a ovo je samo administrativno uskladivanje.
Potom je pitala prisutne da li se slaZu s poveianjem iznosa ukupne sulne mase predvidene za
place zaposlenika TZ-a. Naime, placaje definirana kao umnoZak fiksnog koeficijenta i prosjedr-re

brutto plade na razim Rh. To e varijabilni iznos i od podetka godine se povedao za 7oh,Sto bi
znadilo da bi se na toj ruzini poveianja, ukupna masa trebala poveiati za 30.000,00 kuna.
Gospodin Cinkopan upitao je da li to uskladivanje ide automatizmom.

Gospoda Perokovic odgovorila je pozitivno jer ke tako definirano Pravilnikom o radu TZFaLana.

Gospodin Cinkopan rekao je da je zbog visoke inflacije potrebna korekcija i stimulacija radnika.
U kampu Bi Village planiraju podignuti plade djelatnicima za l3Yo.

Predsjednik TZO Falana nadovezao se i rekao da zbog relativno niskih plata nitko nede doii
raditi u Opiinu, a obzirom da u Komunalcu FaLana plaia iznosi 4.500,00 kn, sve viSe poslova
moraju outsorsati, jer da nitko ne Leli raditi. Istide da u Plodinama, da bi zadrZah radnike, ove
sezone su im digli plaiu na 8.000,00kn.

Gospodin Martinovii rekao je da djelatnik koji radi na pre5i za kartone u Plodinama ima satnicu
od 40,00kn.

Gospoda Bilii je nadodala da se ne treba nitko duditi jer da Plodine ostvaruju najvedi promet u
Hrvatskoj.

Predsjednik TZO FaLana zatvara raspravu, zatim daje na glasanje Prijedlog promjene
Financijskog plana Turistidke zajednice Opiine FaLanaza2022. godinu s promjenama aktivnosti

ilanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Korac glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
UroS Martinovi6 glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovid glasala je ,,zaoo; gospoda Mihaela Bilii
glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovi6 glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Prijedlog promjene Financijskog plana Turistiike zajednice Opdine Fal,ana za
2022, godinu s promjenama aktivnosti jednoglasno je usvojen.

AD 3.)
Predsjednik TZO Falana daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovid informirala je prisutne dlanove da se odluku o sudjelovanju na sajmovima
mora donijeti u Sto kraiem vremenu te da je u dogovoru sa gospodinom Martinovicem odludeno
predloZiti Vije6u da se ide na sajmove u Bed i Utrech.
Gospodin Martinovid rekao je da je prijavio na5e sudjelovanje na Sajmovima, ali da do danas nije
zaprin-rio odgovor odHTZ-a .



Predsjednik TZO Falana zatvara raspravu zatim daje na glasanje Odluku o sudjelovanju na
turistidkim sajmovima 2023. godine u Bedu i Utrechtu.

ilanovi Turistidkoj vije6a glasali su na sljededi nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zao'; gospodin
UroS Martinovid glasao je ,,zao'; gospoda Sandra Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6
glasala je ,,zaoo; gospodin Ivan Tekovid glasao je,,zaoo.

Zakljuiak: Odluka o sudjelovanju na turistiikim sajmovima u 2023. godini u Beiu i
Utrechtu jednoglasno je usvojena.

AD 4.)
Predsjednik TZOFaLana daje rijed gospodi Perokovii.
Gospoda Perokovi6 rekla je prisutnim dlanovima da je Industrial project poslao dopis prema
Turistidkom vije6u da 6e se u Kampu Bi Village odrLati boriladki kamp u vremenu od 6.6. do
12.6.2022. godine. Prije dvije Sjednice Turistidko vije6e donijelo je odluku daOeTZ sufinancirati
aktivnost ukoliko se boriladki kamp odrZi u Bi Villagu. Obzirom da tada nije bilo precizirano o
koliko sudionika je rijed, ostavljeno je da se iznos definira naknadno, s time da je Bi village
traLiotznos od 9.000,00 kuna.
Gospodin Martinovi6 ukratko je prisutne dlanove informirao o odrZanom kampu i koliko je bilo
prisutnih sudionika te .

Predsjednik TZO Falana zatvara raspravu zatim daje na glasanje Odluku o sufinanciranju
boriladkog kampa odrLanog od 6.6. do 12.6.2022. godine u kampu Bi village, Industrial Project-
a u iznosu od 9.000,00 kn.

Clanovi Turistidkoj vijeia glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Korai glasao je ,,zaoo; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,zaoo; gospodin
UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bilii
glasala je ,,zaoo; gospodin Ivan Tekovi6 glasao je,,za".

Zakljuiak: Odluka o sufinanciranju borilaikog kampa odrZanog od 6.6. do 12.6,2022.
godine u kampu Bi village, Industrial Project-a u iznosu od 9.000,00kn jednoglasno je
usvojena.

AD s.)
Predsjednik TZO FaZana daje rijed gospodi Perokovi6.
Gospoda Perokovii rekla je da smo zaprimili dopis od strane TZIZ-au kojem se navodi problem
u zapoSljavanju Policijske uprave Istarske Zupanije u odjelu koji se bavi rje5avanjem statusnih
pitanja stranaca. Naime, ove godine se znadajno pojadao obim zahtjeva koje MUP, s postoje6im
zaposlenima ne uspijeva obraditi u zadovoljavajuiem vremenu. Stoga su do sada hotelske ku6e
podmirivale tro5kove dodatno zaposlenih djelatnika MUP-a u svrhu rje5avanja tog problema, dok
je sada stigla molba da se i sustav turistidkih zalednica ukljudi u sufinanciranje ovih tro5kova.
Na razini Klastera JuLna Istra trradi se o ukupnom iznosu od 40.0000,00 kuna, Sto bi znadilo da bi
TZFaLana trebala podmiriti troSkove u iznosu od 5.000,00kn

Predsjednik TZO FaLana zatvara raspravu zatim daje na glasanje Odluka o sufinanciranju
Policijske uprave Istarske Zupanije u rjeSavanju statusnih pitanja stranaca.

ilanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Kora6 glasao je ,,2a"; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
UroS Martinovii glasao je ,,2a"; gospoda Sandra NeSovii glasala je ,,zaoo; gospoda Mihaela Bilii
glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovii glasao je,,zaoo.
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Zakljuiak: Odluka o sufinanciranju Policijske uprave Istarske Zupanije u rjelavanju
statusnih pitanja stranaca u iznosu od 5.000,00 kuna jednoglasno je usvojena.

AD 6.)
Predsjednik TZO FaLana daje rijed gospodi Perokovii.

Gospoda Perokovid informirala je prisutne dlanove da se NK Valbandon obratio TZ FaLani za
ponro6 u sufinanciranju obiljeZavanja 50 godina postojanja kluba i to s iznosom od 20.000,00kn.
Buduii se nisu javili na Natjedaj predlale se da se TZFaLant ukljudi u organrzaciju obiljeZavanja
kao suorgantzator.

Predsjednik TZO FaLana slaLe se s prijedlogom, zatvara raspravu i daje na glasanje Odluku daTZ
FaZana bude suorganizator manifestacije obiljeZavanja i da se u tu svrhu planiraju sredstva u
iznosu od 20.000,00 kuna.
a

elanovi Turistidkoj vijeda glasali su na sljedeii nadin:
Gospodin Radomir Korad glasao je ,,zao'; gospodin Roland Cinkopan glasao je ,,2a"; gospodin
UroS Marlinovii glasao je ,,2a"; gospoda Sandra Ne5ovii glasala je ,,2a"; gospoda Mihaela Bili6
glasala je ,,2a"; gospodin Ivan Tekovi6 glasao je ,,2a".

Zakljuiak: Odluku o financiranju manifestacije povodom 50 godina NK Valbandon
iznosom od 20.000,00 kuna jednoglasno je usvojena.

Buduii da se nitko vi5e nije javio za rije(,, Predsjednik TZO FaLana zahvaljuje prisutnima na

sudjelovanju te zatvara 13. redovnu Sjednicu Turistidkog vijeh Turistidke zajednice Opcine
FaLana.

Sjednica Turistidkog vijeia Turistidke zajednice Opiine FaLanazavriilaje u 10,15 sati.

Zapisnidarka: Turistidka zajednica Op6ine F aLana

Predsjednik:

Fai.ana,28. srpnja 2022. godine

ft?t. It s'
@r**P

Barbara PuLar


